



私人定制独立团

杭州,乌镇,上海,江西,重庆,成都,昆明

Private Tour

Hangzhou, Wuzhen, Shanghai, Jiangxi, Chongqing, Chengdu, Kunming



精致小包团

说走就走的旅行[~] 精致小包团, 独立定制小包团, 纯纯玩0购物, 4-6人旅游让你更轻松, 更自由。慢游 中国, 自己一家人一团!不用参别人!太爽啦!

Validity: All Season

CODE: PVCHN24



4-6人 说走就走

私人定制独立团

6天5晚 杭州 乌镇 上海(上海进出/杭州进出) (PV6PVG) Hangzhou Wuzhen Shanghai 5天4晚 民国时代(杭州/乌镇/上海) (PV5ERA) Hangzhou Wuzhen Shanghai 6天5晚 江西 (PV6JX) Jiangxi 重庆 6天5晚 (PV6CKG) Chongqing 成都 5天4晚 (PV5CTU) Chengdu 6天5晚 成都 + 九寨沟 (PV6CTUJZH) Chengdu + Jiuzhaigou 6天5晚 成都 + 重庆 (PV6CTUCKG) Chengdu + Chongqing 8天7晚 昆明 大理 丽江 + 香格里拉 (PV8KMG)

Kunming Dali Lijiang + Shangri-La

杭州进出

吉隆坡/新加坡(飞往)杭州-乌镇

抵达后,亲切导游迎接前往乌镇,入住【乌镇西栅】内酒店

1 乌镇西栅民宿

欢迎您与第一旅游畅游中国。

乌镇 - 上海

早餐

慢步【乌镇西栅景区】草木本色染坊、叙昌酱园、乌镇老邮局;参观乌镇的古老 建筑 和美丽的自然风光。 漫步在乌镇的小巷中,您可以感受到浓厚的文化氛围 和历史气息。您可以沿着石板 路漫步,欣赏两旁的古建筑和古老的民居。这些 建筑风格独特,充满了江南水乡的韵味。您还可以参观 乌镇的寺庙、祠堂、戏 台等历史建筑,了解乌镇的历史和文化。

随后驱车前往上海,游览【上海南京路购物步行街+外滩夜景】。

住宿 上海宝杨智选假日酒店或同级

早餐

【朵云书院】位于上海中心大厦的52层,可以一边品味各类书籍,一边欣赏上 海的城市风光。

【全球最大星巴克烘焙工坊】 (咖啡自理) 提供各种咖啡豆和咖啡产品。在这里 可以了解咖啡的烘焙过程,品尝不同风味的咖啡豆。如果您对咖啡有特别的喜 好或想了解更多关于咖啡的知识,这里绝对值得一游。

【上海田子坊】这是一个集文化、艺术和旅游于一体的地方。可以在这里欣赏 到保存完好的石库门建筑群,游览各具特色的艺术工作室、画廊、手工艺品店 等,还可以品尝到地道的上海小吃。田子坊是一个充满艺术气息和文化底蕴的 地方,在这里可以感受到上海独特的文化氛围和历史底蕴,体验到艺术的无限 魅力。

【上海老城隍庙商圈】是一个历史悠久、文化底蕴深厚的商业区域,位于上海 市黄浦区,是上海的繁华地带之一【新天地】。

住宿 上海宝杨智选假日酒店或同级

上海 - 杭州

早餐

【杭州西湖游船+花港观鱼】【杭州砂之船奥莱、城市阳台】

宿 杭州拱墅智选假日酒店或同级

杭州

早餐

游览【杭州黄龙洞景区】【德寿宫】(周一闭馆,如遇周一,改为赠送【胡雪 岩故居】-(RMB 20/人) 【杭州明清河坊街】

TOP-ONE TRAVEL

住宿 杭州拱墅智选假日酒店或同级

杭州 (飞往) 吉隆坡 / 新加坡

早餐

第一旅游

早餐后, 自由活动, 适时送机。

上海进出

吉隆坡/新加坡(飞往)上海-乌镇

欢迎您与第一旅游畅游中国。

乌镇 - 杭州

抵达后,亲切导游迎接前往乌镇,入住【乌镇西栅】内酒店

住宿 乌镇西栅民宿

早餐

慢步【乌镇西栅景区】草木本色染坊、叙昌酱园、乌镇老邮局;参观乌镇的古老 建筑 和美丽的自然风光。 漫步在乌镇的小巷中,您可以感受到浓厚的文化氛围 和历史气息。您可以沿着石板 路漫步,欣赏两旁的古建筑和古老的民居。这些 建筑风格独特,充满了江南水乡的韵味。您还可以参观 乌镇的寺庙、祠堂、戏 台等历史建筑,了解乌镇的历史和文化。

随后驱车前往杭州,游览【杭州西湖游船+花港观鱼】【杭州砂之船奥莱、城市 阳台】。

住宿 上海宝杨智选假日酒店或同级

杭州 早餐

游览【杭州黄龙洞景区】【德寿宫】(周一闭馆,如遇周一,改为赠送【胡雪 岩故居】- (RMB 20/人) 【杭州明清河坊街】

住宿 上海宝杨智选假日酒店或同级

杭州 - 上海

早餐

前往上海,游览【四南里历史街区】【上海南京路购物步行街+外滩夜景】

住宿 杭州拱墅智选假日酒店或同级

早餐

【朵云书院】位于上海中心大厦的52层,可以一边品味各类书籍,一边欣赏上 海的城市风光。

【全球最大星巴克烘焙工坊】 (咖啡自理) 提供各种咖啡豆和咖啡产品。在这里 可以了解咖啡的烘焙过程,品尝不同风味的咖啡豆。如果您对咖啡有特别的喜 好或想了解更多关于咖啡的知识,这里绝对值得一游。

【上海田子坊】这是一个集文化、艺术和旅游于一体的地方。可以在这里欣赏 到保存完好的石库门建筑群、游览各具特色的艺术工作室、画廊、手工艺品店 等,还可以品尝到地道的上海小吃。田子坊是一个充满艺术气息和文化底蕴的 地方,在这里可以感受到上海独特的文化氛围和历史底蕴,体验到艺术的无限

【上海老城隍庙商圈】是一个历史悠久、文化底蕴深厚的商业区域,位于上海 市黄浦区,是上海的繁华地带之一【新天地】。

住宿 上海宝杨智选假日酒店或同级

上海(飞往) 吉隆坡/新加坡

早餐

早餐后, 自由活动, 适时送机。

+607-334 3388 © 012-782 3788

In/Out Hangzhou



Kuala Lumpur/Singapore (Flight) Hangzhou - Wuzhen

Meal on Board

Welcome to enjoy the tour of Jiangnan with Top-One Travel. Upon arrival, transfer to the hotel for rest

Hotel Wuzhen Xi Zha Homestay or similar

Wuzhen - Shanghai

Stroll through the Wuzhen Xizha Scenic Area, visiting attractions such as the Caomu Bense Dyehouse, Xuchang Sauce Garden, and the Wuzhen Old Post Office. Explore Wuzhen's ancient architecture and beautiful natural scenery. You can admire the unique style of ancient buildings and old residences, which are full of the charm of the Jiangnan

Then, drive to Shanghai to visit the Nanjing Road Pedestrian Shopping Street and enjoy the night view of the Bund.

Hotel 4* Holiday Inn Express Shanghai Bao Yang Hotel or similar

Duoyun Bookstore is located on the 52nd floor of the Shanghai Tower, where you can enjoy various books while taking in the urban scenery of Shanghai.

The World's Largest Starbucks Reserve Roastery (self-guided coffee experience) offers various coffee beans and coffee products.

Tianzifang in Shanghai is a place that combines culture, art, and tourism. Here, you can admire well-preserved Shikumen buildings, visit unique art studios, galleries, and handicraft shops, and taste authentic Shanghai snacks.

Shanghai Old City God's Temple Commercial Area is a historical and culturally rich commercial area located in Huangpu District, one of the bustling areas of Shanghai.

Hotel 4* Holiday Inn Express Shanghai Bao Yang Hotel or similar



Shanghai - Hangzhou

West Lake Boat Tour and Viewing Fish at Flower Harbor in Hangzhou and Sasseur Outlets and City Balcony in Hangzhou.

Hotel 4* Holiday Inn Express Hang Zhou Gong Shu Hotel or similar



Hangzhou

Breakfast

Tour the Huanglong Cave Scenic Area and Deshou Palace in Hangzhou (closed on Mondays; if it falls on a Monday, it will be replaced with a visit to Former Residence of Hu Xueyan - (RMB 20/person)), and Qinghefang Street from the Ming and Qing Dynasties in Hangzhou.

4* Holiday Inn Express Hang Zhou Gong Shu Hotel or similar



Hangzhou (Flight) Kuala Lumpur/Singapore

TOP-ONE TRAVEL

Breakfast, Meal on Board

After breakfast free until transfer to Airport for your flight.

In/Out Shanghai



Kuala Lumpur/Singapore (Flight) Shanghai - Wuzhen

Meal on Board

Welcome to enjoy the tour of Jiangnan with Top-One Travel. Upon arrival, transfer to the hotel for rest.

Hotel Wuzhen Xi Zha Homestay or similar



Wuzhen - Hangzhou

Stroll through the Wuzhen Xizha Scenic Area, visiting attractions such as the Caomu Bense Dyehouse, Xuchang Sauce Garden, and the Wuzhen Old Post Office. Explore Wuzhen's ancient architecture and beautiful natural scenery. You can admire the unique style of ancient buildings and old residences, which are full of the charm of the Jiangnan water town.

West Lake Boat Tour and Viewing Fish at Flower Harbor in Hangzhou and Sasseur Outlets and City Balcony in Hangzhou.

Hotel 4* Holiday Inn Express Hang Zhou Gong Shu Hotel or similar



Hangzhou

Breakfast

Tour the Huanglong Cave Scenic Area and Deshou Palace in Hangzhou (closed on Mondays; if it falls on a Monday, it will be replaced with a visit to Former Residence of Hu Xueyan - (RMB 20/person)), and Qinghefang Street from the Ming and Qing Dynasties in Hangzhou.

Hotel 4* Holiday Inn Express Hang Zhou Gong Shu Hotel or similar



Hangzhou - Shanghai

Breakfast

Then, drive to Shanghai to visit the Si Nan Li Historical District, Nanjing Road Pedestrian Shopping Street and enjoy the night view of the Bund.

Hotel 4* Holiday Inn Express Shanghai Bao Yang Hotel or similar



Shanghai

Breakfast

Duoyun Bookstore is located on the 52nd floor of the Shanghai Tower, where you can enjoy various books while taking in the urban scenery of Shanghai.

The World's Largest Starbucks Reserve Roastery (self-guided coffee experience) offers various coffee beans and coffee products.

Tianzifang in Shanghai is a place that combines culture, art, and tourism. Here, you can admire well-preserved Shikumen buildings, visit unique art studios, galleries, and handicraft shops, and taste authentic Shanghai snacks.

Shanghai Old City God's Temple Commercial Area is a historical and culturally rich commercial area located in Huangpu District, one of the bustling areas of Shanghai.

4* Holiday Inn Express Shanghai Bao Yang Hotel or similar



Shanghai (Flight) Kuala Lumpur/Singapore

Breakfast, Meal on Board

After breakfast free until transfer to Airport for your flight.

+607-334 3388

4-6人 说走就走

高效沟通

我们的导游团队以高效沟通著称,无论是行前咨询、行程调整,导游都会在30分钟内及时回应。客户对我们的沟通效率给予高度评价,您的满意和舒适是我们最优先考虑的。

更高的灵活性

我们的服务可以根据您的需求和节奏随时调整行程。每年我们为超过1000位客户提供个性化行程调整服务,确保每一位客人都能根据自己的节奏,随心所欲地享受每一个美好的瞬间。

安全与舒适

我们采用小团体的旅游方式,确保每位客人都能得到细致入微的照顾。导游团队经过200小时以上的专业培训,能够应对各种突发情况。

全程不购物! NO Shopping

以上行程不包含午餐/晚餐,国际段/国内段机票。 Exclude any Lunch / Dinner arrangement, International / Domestic Flight Ticket.

Travel Information

Currency

Chinese Yuan RMB 100 = MYR 65

Time Zone

GMT +8 (Same as Malaysia Time)

Phone Code

+86

Weather

Spring (April - June) :9-24 °C Summer (June - August) :17-23 °C Autumn (Sept - Nov) :14-18 °C Winter (Dec - Mar) :3-17 °C

Visa Requirement

Malaysia Passport holder visa-waive travel up to 30

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的 最新政策与措施,进而调正。

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.

TRAVEL DOCUMENTIt is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 Minfo.molek@top-one.com.my

Contact :

联系:

update: 31 July 2024 1:36 pm